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  - Ovogodišnji doček proslaviću, barem za sada tako stoje stvari,   sa porodicom kod kuće. To
nekako najviše prija  i odgovara, u krugu najuže porodice proslaviti ulazak u Novu godinu.
Naravno još ima vremena za promene planova oko svega toga, ali za sada to je jedina i
najprijatnija opcija koju imam.
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